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Proces – verbal 
încheiat azi 20.02.2020  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 11 consilieri locali .    
 D-ul secretar da citire procesului - verbal al sedintei anterioare .  
 D-na primar – d-ul Stoica Ion a spus ca nu a depus d-ul Scarlat Virgil documentele, insa 
deja este aprobata solicitarea . 
 D-ul Scarlat Virgil – consilier superior – am fost si am depus actele insa este o 
procedura greoaie, dupa declaratia d-nei primar la notar se rectifica cartea funciara 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – de ce s-a ajuns in situatia asta, de a fost expropriat si s-a 
trecut  UAT Comuna Icoana ? 
 D-ul Scarlat Virgil – nu l-a expropriat nimeni, n-a depus titlul, se rectifica cartea 
funciara 
 D-ul Stoica Ion – de la O.C.P.I. Olt mi-a zis ca se rezolva 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – a spus d-na primar ca lipsesc 40 ha pasune 
 D-ul Scarlat Virgil -   264 ha s-a gasit pasune propriu zisa, restul sunt maracini, gropi 
 D-na primar – ati transformat izlazul in arabil, am cerut un audit, sa se verifice ce s-a 
intamplat cu izlazul, si cu digul s-a luat din izlaz 
 Supus la vot procesul -verbal al sedintei anterioare se aproba cu unanimitate de voturi .  

 D-ul presedinte Tanase Aniel da citire ordinei de zi : 
 1 . Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea bugetului local  de venituri si   
      cheltuieli pentru anul  2020 

     2 . Proiect de hotărâre cu privire la introducerea suprafetei de 15537 mp in   
          intravilanul comunei Icoana, judetul Olt, din extravilan, in vederea intocmirii   
          Planului Urbanistic General al localitatii  

                 3 . Întrebări, interpelări, petiţii . 
D-ul presedinte de sedinta spune ca ar mai fi de adaugat un punct pe ordinea de zi : 

          Proiect de hotărâre cu privire la inițierea procedurii de închiriere a pajistilor disponibile 

aflate în proprietatea privata Comunei Icoana si administrarea Consiliului Local Icoana  

Se supune la vot adaugarea acestui punct pe ordinea de zi cat si ca acest punct sa fie 
discutat primul si se aproba cu unanimitate de voturi . 

Ordinea de zi, cu punctul adaugat la aceasta, se aproba in unanimitate . 
D-ul presedinte de sedinta da citire punctului adaugat pe ordinea de zi : 

          Proiect de hotărâre cu privire la inițierea procedurii de închiriere a pajistilor disponibile 

aflate în proprietatea privata Comunei Icoana si administrarea Consiliului Local Icoana  

D-na primar – conform legislatiei, primariile pot initia inchirierea izlazului pana la 1 
martie 

- Ne-am adresat DAJ, Prefecturii, OSPA sa clarificam situatia izlazului la Icoana 
- Nu s-a prevazut in lege cum inchiriezi daca n-ai amenajamente, cum sa stabilim pretul 

fara amenajamente 
- Prefectura a trimis la randul ei adresa la Minister sa ceara un punct de vedere, nimeni nu 

isi asuma 
- Daca nu se aproba initierea, consiliul local poate primi amenda, chiar si eu care pot 

initia, lucru pe care l-am si facut 
- Numarul de animale nu e atat de mare incat sa nu faca fata suprafata de izlaz 
- La Ursoaia – 59,75 ha spune APIA eligibil ca pasune, 90 capete sunt numai de bovine, 

214 ovine 
- 3 ha ar fi necesar pentru 1 UVM, 6,6 capre la ha, daca e sa impartim iese un pogon, un 

pogon care nu poate fi declarat la APIA 
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- Cu cheltuieli 0 in anul 2020 ar fi chirie cam 600 lei, mai este si impozit, iar la APIA ii 
poate spune ca nu e eligibila toata suprafata inchiriata 

D-ul Scarlat Virgil – se mai poate prelua si din pasunea neeligibila la APIA, dar nu vor 
primi subventia 

- Nu exista pasune in fizic, APIA a dat jos, a scos suprafata mare din pasune de la plata, 
in urma teledetectiei din zbor 

D-na primar – am spus la Prefectura ca sunt date titluri in izlaz, au zis ca e caz penal, 
trebuie sa anulam titlurile respective 

D-ul Perieteanu Gheorghe – titlurile de pe platou sa le mutam unde este arabil in acte si in 
teren se afla pasune fizic 

D-na primar – cine a adus pasunea in neregula, nu dvs. ? 
D-ul viceprimar – in 2014 au verificat subventia de la izlaz, au gasit declarat gresit si au 

imputat acea suma de 1,7 mld. 
- Cand am venit noi am platit suma imputata, dvs. nu ati declarat cum trebuie 
D-ul Perieteanu Gheorghe – pentru ca pasteam animalele acolo, de aia am declarat 
D-ul viceprimar – DAJ a zis ca la amenajamente vor trece ca masuri defrisere si alte 

masuri in documente 
D-ul State Gheorghe – vad in raportul comp. Agricol ca eligibil este cu 100 ha mai putin 

decat ce este in acte 
Dragnea Alexandru – crescator de animale – sa ni se dea raspuns daca ne dati sau nu izlaz 
D-ul Dobre Emil – ati spus ca este 600 lei/ha chiria 
D-na primar – asteptam sa raspunda ministerul despre pret 
- Noi am vrut atribuire directa, nu ne da voie legea 
- Inchiriem ce suprafata avem, luati subventie si pasunati amestecat, fara ingradire pasune 
- Statul va obliga sa intretineti izlazul, se va verifica totul 
Supus la vot, punctul adaugat pe ordinea de zi se aproba cu unanimitate de voturi, astfel 

fiind adoptata hotararea nr. 2 . 
  D-ul presedinte Tanase Aniel citeste pct. 1  aflat pe ordinea de zi : 

1 . Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea bugetului local  de venituri si   
      cheltuieli pentru anul  2020 

D-ul Matei Florin- consilier superior – citeste raportul comp. financiar contabil, 
respectiv sumele mentionate in acesta 

Mai precizeaza : - am prins si 50000 lei pentru carti funciare necesare eliberarii titlurilor 
de proprietate 

- De asemenea, anul acesta avem prevazuta in buget si suma necesara pentru alegerile 
locale 

- La scoala, cap 65, le dam cat putem acum, le mai putem da pe parcurs, avem 116 mii la 
titlul 20, titlul 57 – 4 mii, titlul 71 – 430 mii 

- La cap. 68, titlul 50 avem 5000 lei pentru ajutoare in numerar, titlul 10 – 236,3 mii lei (a 
crescut salariul la asistentii personali), titlul 57 – 712 mii lei (au crescut si 
indemnizatiile la 1348 lei) 

- La AFM o sa avem 2000-2500 lei/an de plata din 2015 pana in prezent, pentru deseuri, 
cap. 74 – 40 mii lei s-a prevazut 

- Cap. 80, titlul 20 – 15.000 lei necesar achizitionare sare, combustibil pentru iarna 
- Cap. 84 – 90 mii lei s-au prevazut la investitii 
D-na primar – am incercat sa multumim toate capitolele, atat sectiunea de functionare cat 
si cea de dezvoltare  
- Vom primi bani de la Petrom, ii vom folosi la toaleta scoala 
- C.J. Olt  ne-a dat bani care ne ajuta in buget 
D-ul Perieteanu Gheorghe – acum ceva timp s-a dezbatut de d-na Toma Cristina debitul 

existent la sfarsitul anului 2018 
- Aceste debite, accesorii au fost prinse in bugetul din 2019, 2020 ? 
D-ul Matei Florin – nu am un raspuns pentru dumneavoastra . 
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Supus la vot, punctul 1 de pe ordinea de zi se aproba cu unanimitate de voturi, astfel fiind 
adoptata hotararea nr. 3 . 

  D-ul presedinte Tanase Aniel citeste pct. 2  aflat pe ordinea de zi : 
     2 . Proiect de hotărâre cu privire la introducerea suprafetei de 15537 mp in   
          intravilanul comunei Icoana, judetul Olt, din extravilan, in vederea intocmirii   
          Planului Urbanistic General al localitatii  

D-na primar – PUG – ul s-a prelungit pana in anul 2021 
- C.J. Olt  ne-a ajutat cu o suma de bani care mai era de plata 
- Conform legii avem voie sa introducem astfel de terenuri in intravilan, in vecinatatea 

drumului. In camp, terenurile izolate nu pot fi introduse in intravilan  
D-ul Scarlat Virgil – avem aceste terenuri in satul Ursoaia si ar fi bine sa fie introduse in 

intravilan, poate oamenii vor sa-si contruiasca case . Explica in continuare unde sunt situate 
cele trei terenuri . 

Supus la vot, punctul 2 de pe ordinea de zi se aproba cu unanimitate de voturi, astfel fiind 
adoptata hotararea nr. 4 . 

  D-ul presedinte Tanase Aniel citeste pct. 3  aflat pe ordinea de zi : 
                 3 . Întrebări, interpelări, petiţii . 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – am primit o adresa de la MDRAP unde zice ca s-a solicitat 
finantare pentru DC 98, insa nu s-a alocat finantarea de saizeci si ceva de miliarde 

- Am supus la vot valoarea DC 98 actualizata de sute de miliarde acum, ce ati pus de 40 
miliarde in plus ? 

D-na primar – este modificat proiectul, sunt cheltuieli in plus, v-am mai explicat ce este in 
plus 

D-ul viceprimar – in trecut nu era drumul pana la Potcoava, sunt 600 m in plus acum, 
santuri betonate, marirea preturilor, salariilor 

D-ul Perieteanu Gheorghe – d-ul Mihai Nelu a zis ca au fost probleme cu ingrasamintea. 
D-ul Perieteanu Gheorghe doreste sa citeasca ceva din documentele avute, insa d-ul 

presedinte si d-nii consilieri declara sedinta inchisa . 
           Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 

 
 
 
               Preşedinte ,                         Întocmit , 

Tanase Aniel                             Secretar general    
                                                                                             Nicolăiţă  Viorel 


